
Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad
FdG-UvA, 22-04-2024

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA
Datum: 22-04-2024
Tijd: 18:45
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Kim Doelman (vicevoorzitter), Max Grimberg, Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris),
Katinka Rasch, Mike Schilder, Vince Schilder (voorzitter), Pien Swart, Doğukan Türk, Suzanne
Tijburg, Lyanne Zonderman (secretaris)

Afwezig: Jessey van Oostende

1. Opening, vaststellen agenda
1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen
2.1. Technische mededelingen

- Jessey: Ik ben afwezig en machtig Max. Er komt ook later deze week een update over
de CSR, ik was zelf niet aanwezig.

- Katinka: Ik ben online aanwezig.

2.2. Inhoudelijke mededelingen
Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Adviezen
- Verstuurd 16-04-24 Aanvullend voorstel OER’en deel A
- Ontvangen 17-04-24 Premaster geneeskunde selectieprocedure 2024-2025
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- Ontvangen 18-04-24 Advies OC Medische informatiekunde

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 15-04-2024
4.1. Notulen en actiepunten

Vince 1. koppelt de mening van de raad over samenwerking
terug naar de FSR-VU
2. stuurt de agenda op naar het OT-GEN
3. vertegenwoordigt met Kim de standpunten van de FSR
in de plenaire sessie van 17 april (OER master
Geneeskunde)

1. lopend
2. gedaan
3. gedaan

Kim 1. gaat TAQT training plannen
2. vertegenwoordigt met Vince de standpunten van de
FSR in de plenaire sessie van 17 april (OER master
Geneeskunde)
3. zal met Doğukan bij het volgende plenair overleg de
punten met de Examencommissie (EC),
Opleidingscommissie (OC), MT-Bachelor en Neeltje
Schrofer delen (OER bachelor Geneeskunde)
4. gaat de mening van de FSR terugkoppelen aan Theo van
Veldhuizen/werkgroep Project MoFa

1. lopend
2. gedaan
3. lopend
4. niet gedaan

Lyanne

Katinka

Mike

Pien

Max

Doğukan 1. zal met Kim bij het volgende plenair overleg de punten
met de Examencommissie (EC), Opleidingscommissie
(OC), MT-Bachelor en Neeltje Schrofer delen (OER
bachelor Geneeskunde)

1. lopend

Suzanne

Jessey

Fabiënne

DB 1. stuurt het aanvullende advies op naar alle stakeholders
van deel A van de OER bachelor

1. gedaan

CoBa 1. bespreekt het afnemen van toetsen in ANS exammet
MT-bachelor

1. lopend

CoMa 1. gaat uitzoeken wat de huidige termijn voor 1. gedaan
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bekendmaking van het coschap is

PR

Commissies

Dossierhouders

Iedereen

De notulen van de PV op 15-04-2024 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur
5.1. Stand van zaken

Op 15-04-2024 had Vince een afstemming SR/DC. Hij had een afspraak met Floor
Biemans van het dienstencentrum. Hier is gesproken over de totstandkoming van de
wissel van Testvision naar ANS Exam. Dit is geregeld door ICTO. De faculteit heeft bij
de UvA aangegeven een toetssysteem te willen met iRAT/tRAT-functionaliteit, maar
de UvA kon dit niet extreem specifiek op papier zetten (in verband met
aanbestedingsregels). ANS Exam is niet in staat vragen meerdere keren te laten
maken (zoals bij de tRAT's wel het geval was) en is niet van plan nieuwe software te
ontwikkelen. Het is aannemelijk dat de tRAT's voortaan op kraspapier gemaakt gaan
worden. Er zijn überhaupt nog veel losse eindjes en knopen moeten doorgehakt gaan
worden. Verder heeft Floor gevraagd of Vince het onderwerp studentenhuisvesting
on campus op zou willen gooien bij Theo voor een langetermijnsproject.

- Op 16-04-2024 hadden Vince en Lyanne een 2-maandelijks overleg SR / Theo van
Veldhuizen / Hotze Lont / Suzanne Geerlings. Vince en Lyanne waren bij het
2-maandelijkse overleg met Theo van Veldhuizen, Hotze Lont en Suzanne Geerlings.
Suzanne Geerlings bracht naar voren dat er samen met Lieuwe Kool gekeken wordt
naar een vernieuwd UpToDate systeem. Vince en Lyanne hebben benadrukt dat de
Ntvg wel een gemis is voor studenten en up to date niet geheel hetzelfde is. In de
bachelor kan Ntvg zeer nuttig zijn voor AV maar up to date niet. Het decanenoverleg
wordt afgewacht, daar zal het Ntvg abonnement besproken worden.
Project MoFa is een structureel agendapunt geworden bij alle overleggen met
Suzanne Geerlings. Er is vanuit de SR en Suzanne Geerlings meer behoefte aan een
uitgewerkt plan. Er ontstond wat verwarring over welke leslokalen bedoeld waren,
maar Theo van Veldhuizen benadrukte dat er ook nog geen finaal akkoord is
gegeven. Het inplannen van de stuurgroepen wordt deze week geregeld.
Studentenhuisvesting is besproken en wordt door Suzanne Geerlings en Theo van
Veldhuizen volgende week neergelegd bij de strategiedag bouwcommissie. Vanwege
de bereikbaarheidsdiensten hebben verpleegkundigen echter de grootste prioriteit.
Theo van Veldhuizen deed een voorstel voor een aangepaste begrotingssystematiek
voor studieverenigingen en de FSR. Dit zou echter betekenen dat de begroting voor
volgend academisch jaar voor 1 juni aangeleverd zou moeten worden. Vince en
Lyanne hebben aangegeven dat dat niet haalbaar is met hoe de FSR functioneert.
Voor de studieverenigingen gaat deze aangepaste structuur wel gelden.
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- Op 16-04-2024 hadden Lyanne, Vince, Dogukan, Suzanne, Pien en Kim een
OTgen/SR-overleg. De FSR had een overleg met het opleidingsteam Geneeskunde
waar zowel leden van MT bachelor als master aanwezig waren. Bespreekpunten
waren de visitatie en een evaluatie van de formele overleggen. Als eerst is de visitatie
besproken waarbij OTgen een update gaf wat er gaat komen de komende tijd en wat
de FSR kan verwachten. Neeltje Huijing-Schrofer zal binnenkort een overzicht sturen
van het proces en de rol van de FSR hierin. Hierna werden de
OT-GEN/FSR-overleggen geëvalueerd. De FSR gaf aan dat zij het lastig vind om
overkoepelende bespreekpunten, dus zowel voor bachelor als master, te bedenken.
OTgen gaf aan om bijvoorbeeld ook updates te geven tijdens deze overleggen, zoals
wat de FSR bijvoorbeeld doet voor een taskforce. Dit vinden zij leuk ommee te
krijgen. Verder zou de visitatie een vast agendapunt kunnen zijn de komende tijd.

5.2. Samenwerking FSR-VU en OR-AUMC (17min)
Enige tijd geleden ontving de FSR-UvA een mail betreffende de samenwerking met
de FSR-VU. Hierin werd aangegeven dat er bij de FSR-VU behoefte is aan een
standaard periodiek overleg met de Ondernemingsraad (OR) van het Amsterdam
UMC (OR-AUMC). De FSR-VU wil weten of deze behoefte er ook vanuit de FSR-UvA is.

De FSR moet eerst nagaan wat de rol van de OR momenteel is (ook met het oog op de
fusie van besturen van VUmc en AMC), voordat zij kan bepalen over een standaard
periodiek overleg. Ook wil de FSR bij de FSR-VU navragen wat zij uit een dergelijk
overleg willen halen.

5.3. Herbenoemingen studentleden OC-GEN en OC-MI (5 min)
Afgelopen week ontving de FSR van de ambtelijk secretaris van de beide OC's
verzoeken tot herbenoeming van enkele studentleden. De OC's zouden de
samenwerking met deze studenten graag continueren. Het is de
verantwoordelijkheid van de FSR om verzoeken tot (her)benoeming te richten tot de
raad van bestuur.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met - negen

stemmen voor en één stem onthouding - voor het versturen van de verzoeken tot

herbenoeming van Joël van der Roest, Boris Hoogendoorn, Tim van der Putten en

Johanna da Silva Voorham naar de raad van bestuur.

Kim stuurt de verzoeken tot herbenoeming naar de raad van bestuur.

6. Centrale Studentenraad
6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit de CSR.

7. Commissie Bachelor
7.1. Stand van zaken
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- Op 16-04-24 had Lyanne een afspraak over de lotingsprocedure. De afspraak is
geannuleerd.

- Op 18-04-24 hadden Doğukan en Jessey een Evaluatie WDD-2. Uit de evaluatie bleek
dat WDD-2 erg in de smaak viel bij de studenten. Wel waren er een paar
verbeterpunten. Zo vonden studenten dat er veel overlap was tussen de psychiatrie
ZSO's “psychotrauma” en “psychotrauma in de kindertijd en jeugd.” JvT kwammet
het voorstel de ZSO's te combineren om onnodige herhaling van studiestof te
voorkomen. Wat betreft neurologie; JvT meldde geen meerwaarde in de werkgroep
“hoofdpijn” te zien. JvT is van mening dat de werkgroep overbodig is. Jessey meldde
aan de groep dat vanuit zijn netwerk studenten aangeven de werkgroep wel te
waarderen. Vincent Odekerken gaf aan dat de werkgroepen momenteel niet volgens
de bedachte methode worden uitgevoerd. JvT kon zich wel vinden bij de blauwdruk
van de werkgroep die werd omschreven door Vincent Odekerken. Verder gaf JvT ook
aan van mening te zijn dat de kennisclips hersenanatomie een te snel tempo
aanhouden. Vincent Odekerken stelde voor om de kennisclips aan te passen door
momenten in te stellen waarin studenten multiplechoice vragen krijgen.

- Op 19-04-24 had Doğukan een [Premaster] Evaluatie Blok 3. Uit de evaluatie van
Premaster Blok 3 kwam naar voren dat de studenten een opbouw in samenhang
miste in de wekelijkse thema’s van het blok. Ook waren de studenten van mening dat
er te veel tijd verloren gaat in inspiratie colleges. De studenten zijn van mening dat
dit soort colleges het best naar het einde van het jaar kunnen worden verschoven.
Tot slot zijn de studenten van mening dat het volgen van twee continue leerlijnen in
de premaster onnodig is. De tweede leerlijn vraagt te veel tijd van de studenten
waardoor ze minder tijd kunnen stoppen in het vergaren van kennis door middel van
de hoofdblokken. De studenten zien in dat het belangrijk is ommeerdere taken
tegelijkertijd aan te kunnen, maar omdat de studenten hiervoor al een studie af
hebben gerond waaruit deze vaardigheden al zijn verkregen, vinden ze het
overbodig. Vooral omdat de studenten al veel kennis over de geneeskunde moeten
vergaren in een relatief korte periode (1 jaar).

- Op 17-04-2024 had CoBa een CoBa vergadering. Bij CoBa is besproken dat iedereen
naar het inwerkboek gaat kijken en gaat aanpassen waar nodig. Verder is voor elk
dossier bekeken wat dit jaar nog bereikt kan worden. Tot slot is nagedacht wat voor
informatie er nog mist voor recidivisten.

7.2. Informatievoorziening en begeleiding recidivisten (26 min)
Tijdens de vorige PV heeft de FSR vastgesteld twijfels te hebben over de
informatievoorziening naar recidivisten toe. In dit vergaderstuk willen we kijken
welke informatie onduidelijk of onvolledig is.

Recidivisten hebben behoefte aan een document met relevante informatie over wat
het inhoudt om recidivist te zijn. Hierin zou de FSR expliciet de mogelijkheid
vernoemen van het benaderen van de studieadviseurs om hen te helpen.
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Verder ziet de FSR het volgende FSR graag terug in een dergelijk document met
informatievoorziening:

- Informatie over roostering (recidivisten kunnen overlappende roosters

krijgen, dus wat moeten ze doen als dit voorkomt).

- Dispensatie aanvragen (heeft betrekking tot de overgangsregeling, dus

bijvoorbeeld wel jaar 3 volgen als de recidivist nog een vak open hebt staan).

- Als de FSR instemt met het OER voorstel: inschrijven voor vakken > welke

deadline voor welke specifieke vakken geldt en wat gebeurt als een deadline

gemist wordt.

- Informatie over hoe het financieel zit met als iemand moet recidiveren en

alleen vakken in bijvoorbeeld de eerste helft van het jaar heeft; kan diegene

dan voor de tweede helft van het jaar uitschrijven, deel van het studiegeld

terugkrijgen, en dan in september erna door met het volgende jaar als gegene

dan voldoende heeft gehaald?

- Aanstippen dat er mogelijkheden zijn om in een ‘gat’ in je studiejaar een

minor te doen bijvoorbeeld.

- Vermelden dat het nog mogelijk is uit te schrijven tot na de eerste

inhaalmogelijkheid.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met negen
stemmen voor en 1 stem onthouding - voor het terugkoppelen van de in de PV
vastgestelde punten aan Ulla Remer”

Dogukan neemt de opgestelde punten mee naar de afspraak begeleiding van en
informatie naar recidivisten.

8. Commissie Master
8.1. Stand van zaken

- Op 15-04-2025 had Mike een Wave 9 afspraak.
- Evaluatie SSO (Specialistische Spoedopvang) en SEH
Prabath Nanayakkara (coördinator SSO) geeft een terugblik op de samenvoeging SEH
AMC en VUmc. Samenvoeging heeft tot nu toe geleid tot een afname van de
presentatie van 110 patiënten aan beide kanten (dus 220) tot 140 patiënten
gezamenlijk (ik denk per dag, maar werd niet gespecificeerd). De reden voor deze
afname is nog niet gevonden. Zondag 26 mei wordt de laatste nachtdienst van de SEH
op VUmc. Alle medewerkers van de SEH die in loondienst blijven, gaan over naar
locatie AMC. De EHH (eerste harthulp) blijft wel tot in 2026 open in het VUmc. Voor
de coassistenten betekent dit dat de werkdruk zal verplaatsen naar locatie AMC. Hier
zullen alle trauma's en acuut zieke patiënten worden gepresenteerd. Naar schatting
gaat dit bijvoorbeeld om rond de 15 a 20 shockrooms per dag. Oncologische
gynaecologie blijft op allebei de locaties operationeel. Vanaf 27 mei opent op locatie
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VUmc de SSO. Dit is een nieuw concept, waar alleen overlegde patiënten welkom
zullen zijn. Opvang van instabiele patiënten blijft wel mogelijk met het in stand
houden van 2 shockrooms. Zelfverwijzers zijn niet welkom op het VUmc (tenzij een
patiënt zo ziek binnenkomt dat er geen andere optie is). De bemanning van de SSO
zal geregeld gaan worden door verpleegkundigen van de AOA (acute opname
afdeling), al dan niet met aanvullende training. Doordeweeks binnen kantoortijden is
er één acute internist aanwezig. Verwachting is dat er rond de 40 à 60 patiënten per
dag zullen zijn. Voor de coassistenten betekent dit dat er de meeste ruimte zal
bestaan binnen de dagdienst. De begeleiding is lastig te regelen, daar zal kritisch
naar gekeken moeten worden. 's Avonds is supervisie in ieder geval erg lastig. De
FSR-UvA heeft aangegeven zich zorgen te maken over de kwantiteit die hiermee op
de VU behaald kan worden en of de bestaande structuur dan voldoende zal zijn om
de kwaliteit van exposure voor co-assistenten te waarborgen. Hier is nog geen
oplossing voor bedacht en de opleiders stemden in met de geuite zorgen. Zowel de
UvA als de VU kant zal moeten nadenken of er misschien veranderingen moeten
worden gemaakt in de opzet van coschappen.
- Heelkunde
Bij heelkunde is begonnen met het plaatsen van VUmc co's op locatie AMC voor de
acute stage. Andersom gaan UvA co's naar locatie VUmc voor specialismen zoals
MDL. Er bestaan enige problemen, omdat het coschap erg gefragmenteerd wordt en
studenten moeite hebben met homing. Ook is het lastig om arts(assistenten) te leren
kennen en zo een vertrouwensband op te bouwen, omdat deze vaak rouleren. Er
werden oplossingen als een vaste werkplekbegeleider genoemd en de waarde van
het onderwijssecretariaat van de afdeling werd aangestipt. Vanuit interne
geneeskunde werd gevraagd hoe arts assistenten bij de heelkunde worden ingewerkt
en of daar overlap in te vinden is voor de inwerking van de coassistenten. Daphne
van Embden (coördinator heelkunde UvA) gaf aan dat dit niet voldoende overlapt.
Hierop kwam de vraag of onderwijs (dus het begeleiden van co-assistenten) in het
takenpakket van heelkunde-assistenten valt en of ze daar begeleiding in krijgen. Die
taak valt technisch gezien in hun takenpakket, maar ze krijgen geen begeleiding.
Vanuit de FSR UvA is aangegeven dat het probleem wellicht ook ligt in het
veelvuldige doorwisselen van arts-assistenten waardoor je geen vertrouwensband
opbouwt en de drempel dus verhoogt wordt om begeleiding en onderwijs te geven.
- Poli interne geneeskunde
De benigne interne poli's zullen vanaf september verplaatsen naar locatie AMC. Dit
zal betekenen dat VU studenten naar locatie AMC zullen moeten voor deze poli's. Er
is plek voor 7 UvA studenten en 4 of 5 VU studenten (wisselt per 3 weken van 4 naar
5 en terug). De duur van de coschappen komt overeen en beide maken gebruik van
programmatisch toetsen. De opleidingsfase verschilt (bij de VU kom je eerder op de
poli dan bij de UvA) en de VU heeft een MKR (mondeling klinisch redeneren) aan het
eind van het coschap. Voordeel van de samenvoeging is dat er weer een
dakpanstructuur ontstaat tussen ervaren en minder ervaren co-assistenten. 2e lijns
verwijzingen, vanuit de huisarts, zijn van cruciaal belang. Er komt hiervoor een
charme offensief vanuit de RvB naar huisartsen, omdat verschillende huisartsen al
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hebben aangegeven bij het sluiten van de VU poli's liever een patiënt uit Amstelveen
door te verwijzen naar het Amstelland i.v.m. reistijd. Het onderwijs zal gezamenlijk
worden aangeboden aan beide studentengroepen op hetzelfde niveau. Hierbij zijn
vraagtekens gezet bij de haalbaarheid, aangezien een arts nu één uur ingeroosterd
krijgt voor 4 of 5 studenten en in de nieuwe opzet binnen datzelfde uur 11 of 12
studenten zal moeten begeleiden. Er komt ook een gezamenlijk rooster binnen epic
waarin co-assistenten patiënten kunnen verdelen. Dit moeten 12 co-assistenten dan
onderling gaan verdelen. FSR UvA heeft aangegeven dat dit in de praktijk nog wel
eens moeilijk zou kunnen werken, omdat je een hoop personen hebt die elkaar niet
echt kennen die dan rekening met elkaar zullen moeten gaan houden. In dit rooster
komen ook de overdracht/mdo's/spreekuren/aios onderwijs. Dagelijks is er
onderwijs aan het einde van de dag door polidagsupervisor met ruimte voor
presentaties van de co-assistent (max 1 per dag).

- Op 16-04-2024 hadden Pien en Vince een masterstudentenoverleg (MSO).
Aanwezigen: studentenraad (Pien en Vince), de OC (Tim van der Putten en Johanna
da Silva Voorham) en de geneeskundestudent (Berk Uzunalioglu).
De geneeskundestudent is bezig met het verhogen van de tegemoetkoming voor
coassistenten en is bezig met een duurzaamheidsproject met het KNMG. Ook heeft
elk lid een update geschreven over de projecten en nadat alle vertrouwelijke
informatie eruit is gehaald, mogen we deze inzien. Verder heeft de
geneeskundestudent het document seksueel overschrijdend gedrag met Lyanne
gedeeld en was er de vraag of de studentenraad hier iets mee gaat doen / of de
geneeskundestudent nog terugkoppeling krijgt.
De OC heeft het verzoek gekregen om samen met andere studenten een stuk te
schrijven over het studentenperspectief voor de aankomende visitatie. Bij het
volgende MSO gaan wij met alle aanwezigen bespreken welke punten belangrijk voor
ons zijn (positief en negatief).

- Op 17-04-2024 had Katinka een CoRaad vergadering.
Agendapunten voor komende CoMa vergadering en evt input CoRaad:
- SR enquete resultaten
- Reactie van Begum/Emma op feedback klankbordgroep
- CITM updates (=tropencoschap, de melding die we hadden gekregen waar jullie ook
van op de hoogte zijn. We worden up to date gehouden over hoe de afhandeling
ervan loopt).
-  herzien overdrachtsbestand SR CoMa voor de volgende raad -> ToDo voor CoRaad
om hierover na te denken
-  ideeen over vaste vakantie in de zomer (bijv 2 drukste vakantieweken) gezien
gerapporteerde lage exposure aan patienten in coschappen tijdens de zomer (bijv
kind) -> vakanties verschillen qua hoogtepunt ook wel van de weken, soms ook juist
in september iedereen op vakantie. VU co's geven ook wel mondeling aan dat het
vervelend is als je coschap wordt onderbroken door die vakantie. Anderzijds vinden
co's het misschien wel prettig om een vaste paar weken te hebben in de zomer.
Anderzijds, waar ga je die weken vandaan halen, de 5 weken tussen elke masterfase
zijn nodig voor de high stake momenten. Vragen hoe dit in de VU gedaan word; Tessa
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geeft aan dat dit gewoon zo gedaan wordt dat het de coschappen onderbreekt voor 3
weken.
- onder co’s lijkt te heersen dat je niet aan een ANIOS baan komt bij de kind als je
daar niet je Senior co doet. Heerst dit echt zo? En klopt het ook? -> hebben de co's die
net kind hebben gehad niet zo meegekregen. En de ANIOS die we hebben gecontact
ook niet.
Actielijst:
- Stan: contact over lage respons bij evaluaties themaleerlijnen. Er is nu een nieuw
kopje op Canvas waar alle evaluaties te vinden zijn (links ernaar).
Er zijn 22 aanmeldingen voor de Tuchtrecht college (+CoRaad en +2 MFAS) (begint
19u).

- Op 17-04-2024 waren Vince en Kim aanwezig bij de plenaire sessie OER deel B van
de master Geneeskunde. Verder waren afgevaardigden van de OC Gen, EC en MT
master aanwezig. Na de plenaire sessie was het duidelijk dat er nog een flink aantal
open eindjes zijn. Paul gaf aan weinig belang te hechten aan de vakantieperiodes
voor studenten rondom de HAG, en het belangrijker te vinden dat de opleiding
doorgaat. Hetzelfde kwam naar voren bij het voorstel 9 weken HAG te wijzigen naar
6 weken HAG + 3 weken extramuraal. Het voorstel over het verplicht maken van
onderwijs is afgewezen, eveneens als het voorstel tot het schrappen van de toets
medicatieveiligheid. De voorstellen vanuit de FSR zijn overgenomen. Het MT had ook
nog een aanvullend voorstel, wat niet eerder naar voren was gekomen, over
studenten die zonder overleg met de opleiding stoppen met de opleiding. Hier geldt
een reguliere reactietermijn voor. Een vervolgafspraak voor de open eindjes is
ingepland op 3 mei.

9. Commissie Medische Informatiekunde
9.1. Stand van zaken

- Op 16-04-2024 had de commissie Medische Informatiekunde een vergadering. Hier
is een plan van aanpak gemaakt over hoe deze commissie om zal gaan met het
inwerkboek. Hiervoor zal deze commissie klaar zijn uiterlijk 7 mei. Verder is nog een
laatste keer gekeken naar de input voor de OER onderhandelingen MI master.

- Op 18-04-2024 waren Max en Kim aanwezig bij de plenaire sessie OER deel B van de
master Medische Informatiekunde. Verder waren afgevaardigden van de OC MI, EC
en OT-MI aanwezig. Er waren niet veel grote discussiepunten. De FSR wilde
bijvoorbeeld wel graag de herkansingen (net zoals reguliere tentamen) niet meer
zien de dag na de vakantie. Na uitleg van OT-MI dat er in de master MI nooit
herkansingen in deze periode zijn, was de FSR prima om dit te laten staan.

10. Taskforces
10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit de Taskforces.

Mike gaat Suzanne Geerlings mailen over Green Team.
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11. Commissie PR
11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen
De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting
13.1. WVTTK

Er is niks ter tafel gekomen.

13.2. Rondvraag
- Kim: Wie vind(en) het leuk om een filmpje op te nemen voor onze Instagram waarin

we vertellen wat de verkiezingen zijn en hoe deze werken?
- Suzanne: Heeft iemand zin/tijd om in de week van 13-17 mei op plein J te staan om

koffie vouchers uit te delen bij de verkiezingen? In ieder geval Max, Katinka en
Dogukan helpen hierbij.

PR gaat plannen maken n.a.v. de begroting.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst
Er waren geen nieuwe agendapunten.

Vince 1. koppelt de mening van de raad over samenwerking
terug naar de FSR-VU

Kim 1. gaat TAQT training plannen
2. zal met Doğukan bij het volgende plenair overleg de
punten met de Examencommissie (EC),
Opleidingscommissie (OC), MT-Bachelor en Neeltje
Schrofer delen (OER bachelor Geneeskunde)
3. gaat de mening van de FSR terugkoppelen aan Theo van
Veldhuizen/werkgroep Project MoFa
4. stuurt de verzoeken tot herbenoeming naar de raad van
bestuur

Lyanne

Katinka

Mike 1. gaat Suzanne Geerlings mailen over Green Team
2. gaat Niekie Spoorenberg mailen over data van
informele overleggen

Pien
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Max

Doğukan 1. zal met Kim bij het volgende plenair overleg de punten
met de Examencommissie (EC), Opleidingscommissie
(OC), MT-Bachelor en Neeltje Schrofer delen (OER
bachelor Geneeskunde)
2. neemt de opgestelde punten mee naar de afspraak
begeleiding van en informatie naar recidivisten

Suzanne

Jessey

Fabiënne

DB

CoBa 1. bespreekt het afnemen van toetsen in ANS exammet
MT-bachelor

PR 1. gaat plannen maken n.a.v. de begroting

Commissies

Dossierhouders

Iedereen

13.4. Afsluiting (21:35)
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